
 

Protokół z elektronicznego posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów 

 Uniwersytetu Jagiellońskiego  

 

Kraków, 17 marca 2021 r. 

 

 

Elektroniczne Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego 

odbyło się w dniu 17 marca 2021 r. o godz. 19:00 za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams.  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady:  

Wiktor Eźlakowski 

Katarzyna Doroszewska 

Nadia Gubernat  

Jakub Janarek 

Oliwia Kowalczewska 

Krzysztof Kula 

Aleksandra Kuzior 

Monika Machowska 

Aleksandra Różańska 

Stanisław Szufa 

Anna Wójtowicz 

Komisja Rewizyjna:  

Krzysztof Ninard – przewodniczący KR  

Kamil Trzebuniak 



Marcin Widomski 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

Stanisław Szufa, Prezes Towarzystwa Doktorantów, otworzył posiedzenie o godzinie 19:01. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku obrad 

Jednogłośnie zaakceptowano program posiedzenia Rady: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Wybór przewodniczącego Komisji ds. Szkoleń 

4. Głosowania w sprawie powołania nowych członków Zarządu 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Wybór przewodniczącego Komisji ds. Szkoleń 

W związku z rezygnacją Aleksandry Różańskiej z funkcji przewodniczącej Komisji ds. 

Szkoleń, Aleksandra Różańska zaproponowała na tę funkcję Martę Labudę, doktorantkę w 

Instytucie Nauk Politycznych i Stosunków Międzynarodowych, oraz poinformowała, iż 

kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie. Stanisław Szufa zapytał, czy pozostali 

członkowie Komisji akceptują kandydaturę Marty Labudy. Aleksandra Różańska 

odpowiedziała, że pozostali członkowie Komisji poparli tę kandydaturę. 

[19:10 dołącza Katarzyna Doroszewska] 

W głosowaniu tajnym Rada jednogłośnie zaakceptowała kandydaturę Marty Labudy na 

stanowisko przewodniczącej Komisji ds. Szkoleń [11 ZA]. 

  



Punkt 4 

Głosowania w sprawie powołania nowych członków Zarządu 

Stanisław Szufa zgłosił kandydaturę Nadii Gubernat na członka Zarządu. Nadia Gubernat 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

W głosowaniu tajnym Rada zaakceptowała kandydaturę Nadii Gubernat na członka Zarządu 

stosunkiem głosów 10 ZA, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

Następnie Stanisław Szufa zgłosił kandydaturę Krzysztofa Kuli na członka Zarządu. Krzysztof 

Kula wyraził zgodę na kandydowanie. 

W głosowaniu tajnym Rada zaakceptowała kandydaturę Krzysztofa Kuli na członka Zarządu 

stosunkiem głosów 9 ZA, 2 WSTRZYMUJĄCE SIĘ. 

 

Punkt 5 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Stanisław Szufa poinformował, że Towarzystwo otrzymało informację, że zaproponowany 

budżet jest za wysoki i należy go zmniejszyć. Następnie wywiązała się dyskusja, o ile budżet 

powinien zostać pomniejszony i z których obszarów powinny być odjęte środki. 

Stanisław Szufa oddał głos Komisji Rewizyjnej. Krzysztof Ninard, Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, odczytał stanowisko Komisji nt. wniosku o odwołanie członka Rady, Aleksandry 

Kuzior. Komisja Rewizyjna wniosek Prezesa zaopiniowała negatywnie na podstawie 

przeprowadzonych rozmów ze stronami i opinii przesłanych przez Radnych. 

Następnie Aleksandra Kuzior po ustosunkowaniu się do stanowiska Komisji i wniosku o jej 

odwołanie, złożyła oficjalną rezygnację z funkcji Radnej, nie widząc dalszej możliwości 

współpracy. 

Krzysztof Ninard przypomniał o ocenie kwartalnej KR i poprosił Radnych o fakultatywne 

przesłanie do KR opisu swojej działalności. 

Wiktor Eźlakowski odniósł się do komunikatu dyrektora SDNH i zgłosił swoje uwagi co do 

procedury odwołania w związku ze skreśleniem doktoranta ze studiów po negatywnej opinii 

śródokresowej. 

Oliwia Kowalczewska zgłosiła wniosek formalny o nadanie Magdalenie Wąsowicz tytułu 

„Zasłużonego dla TDUJ” za wieloletnią działalność na rzecz Towarzystwa, pełnienie funkcji 

Radnej, Prezesa, członka i Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz przedstawiciela 

doktorantów w wielu ciałach Uniwersytetu Jagiellońskiego. 



Stanisław Szufa poinformował, że w zeszłym tygodniu Zarząd Towarzystwa Doktorantów 

powołał Annę Wójtowicz na przedstawiciela ds. współpracy międzynarodowej. 

Stanisław Szufa ponownie poruszył kwestię promotorów i podnoszenia prestiżu doktorantów. 

Żaden z Radnych nie przedstawił pomysłów na rozwiązanie sprawy. Jakub Janarek i Kamil 

Trzebuniak zaznaczyli, że w przyszłości prześlą swoje uwagi i pomysły. 

 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia 

Stanisław Szufa zamknął posiedzenie o 20:09. 

 

Protokołowała Oliwia Kowalczewska 


